
Title (en)
Use of an age-hardenable copper-based alloy.

Title (de)
Verwendung einer aushärtbaren Kupferlegierung.

Title (fr)
Utilisation d'un alliage à base de cuivre durcissable par vieillissement.

Publication
EP 0346645 A1 19891220 (DE)

Application
EP 89109136 A 19890520

Priority
DE 3820203 A 19880614

Abstract (en)
For the manufacture of casting moulds, which are subjected to a permanently changing temperature stress during casting, for example blocks of side
dams of double strip steel casting installations or casting wheels, thermally highly conductive materials are required, which are insensitive to thermal
shock treatment and additionally exhibit high thermal stability. According to the invention, a copper-based alloy is proposed for this application which,
in addition to 1.6 to 2.4% of nickel, 0.5 to 0.8% of silicon and, if appropriate, up to 0.4% of chromium and/or up to 0.2% of iron, also contains 0.01 to
0.20% of zirconium. As a result of the additional content of zirconium, the thermal shock sensitivity of hitherto used alloys is eliminated.

Abstract (de)
Für die Herstellung von Gießformen, die beim Gießen einer permanent wechselnden Temperaturbeanspruchung unterliegen, beispielsweise
Blöcke von Seitendämmen von Doppelbandgießanlagen oder Gießräder, werden thermisch hochleitfähige Werkstoffe benötigt, die gegenüber einer
Thermoschockbehandlung rißunempfindlich sind und zudem eine hohe Warmfestigkeit aufweisen. Erfindungsgemäß wird für diese Anwendung eine
Kupferlegierung vorgeschlagen, die neben 1 ,6 bis 2,4 % Nickel, 0,5 bis 0,8 % Silizium und gegebenenfalls bis zu 0,4 % Chrom und/oder bis zu
0,2 % Eisen noch 0,01 bis 0,20 % Zirkonium enthält. Bedingt durch den zusätzlichen Zirkoniumgehalt wird die Thermoschockempfindlichkeit bisher
verwendeter Legierungen beseitigt.
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